
Ée4c
Volner János

országgyűlési képviselő

ILIA^94 8

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012, évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen forrásból fedezi az MVM az E .On földgázüzletágának megvásárlását? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Március óta köztudott, hogy a MVM Zrt. meg kívánja vásárolni az E.On Földgáz Storage Zrt. ,
valamint az E.On Földgáz Trade Zrt. részvényeit, melynek keretében átvállalná azok
tulajdonosai felé fennálló kötelezettségeket is . Azonban arról mindezidáig minden érintett
hallgatott, hogy mib ől kívánják finanszírozni ezt a nem csekély összegű – sajtóhírek szerint
mintegy 870 millió eurós vételárról szólnak – tranzakciót.

Tekintettel arra, hogy a Magyar Villamos M űvek Zrt . részvényei 99,9 %-ban a Magyar
Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. tulajdonában állnak, amely állami – tehát mindnyájunk –
vagyonnal gazdálkodik, és amelynek felügyeletét az NFM látja el, az alábbi kérdéssekke l
fordulok Miniszter Asszonyhoz.



Tisztelt Miniszter Asszony!

Milyen forrásból kívánja finanszírozni az MVM Zrt . és végső soron a magyar kormányzat az
E.On teljes gázüzletágának megvásárlását ?

Igazak-e azok a sajtóértesülések, melyek szerint a társaság a Bank of Chinától kap három éves
futamidejű hitelt és amennyiben igaz, úgy milyen főbb kondíciókkal kívánja megkötni az
állami vagyonnal gazdálkodó MVM Zrt. vezetése ezt a hitelszerz ődést?

Várom megtisztelő érdemi válaszát !

Budapest, 2013. augusztus 22 .

Tisztelettel :

Vokuer János
Jobbik
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